
Generalforsamling Jørgen Berthelsensminde 15. februar 2019

Referent Kim Bønlykke

1) Valg af dirigent
Vibeke Jensen valgt.
Indkaldelse til generelforsamling konstateredes rettidig.
Dagsorden blev godkendt.

2) Beretning
Formand Inger Kløjgaard fremlagde sin årsberetning.

2a) Formand Inger har 30 års jubilæum som formand og bestyrelsen markerede dette
med tale og blomster.

3) Regnskab
Regnskabet kunne ikke godkendes.
Kasserer René Otkjær laver et nyt til fremlæggelse på ekstraordinær generalforsamling
på vandåbningsdagen 30/3.
Der opfordres til at indsende spørgsmål til formanden senest 1/3.

4) Indkomne forslag
1 Forslag om generalforsamling i 2020 flyttes til maj:
Forslaget kan ikke vedtages, da det strider med generelle vedtægter for
kolonihaveforbundet.

2 Forslag om tilbagebetaling af samtlige gebyrer for 2018. Dette er både pligtarbejde,
vedligeholdelse af haver, grundet overfortolkning fra bestyrelsen:
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

3 Bestyrelsesmedlemmer betaler haveleje som alle andre. Bestyrelsesarbejde er
frivilligt og skal drives af engagement og lyst og ikke for økonomisk vinding.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

4 Papirpenge afskaffes.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

5 Pligtarbejde kan udføres over hele sæsonen på en fast dag i hver måned, så alle har
en chance for at deltage.
Forslaget blev ikke vedtaget.

6 Valg til bestyrelsen udføres fremover ved urafstemning. Dette vil sikre, at alle har
indflydelse på foreningen og give bestyrelsen mandat til dets arbejde.
Forslaget kan ikke vedtages, da det strider med vedtægterne.



7 Læbælterne: Da kommunen kun slår græs en gang om året, skal vi selv holde det
nede ud for hver have.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

7a Skal pladsmanden holde græsset bag haverne. Så skal han have et beløb for det. Der
foreslåes 2500 kr med forbehold.
Forslaget blev ikke vedtaget.

8 Kasserer: Tilmelding til betalingsservice på haveleje/andet, da der vil komme mindre
omkostninger på dette i banken. Så skal vi ikke sende rykkere ud.
Forslaget blev vedtaget.

9 Vurderingsudvalget vil gerne have hævet beløbet fra kr 450 til 600 grundet, at der
bruges meget tid på vurderinger:
Forslaget blev sendt til afstemning og blev vedtaget.

10 Fællesarbejde deles op, sådan at det går på skift. Forslag til at gade 1 og 6 et år, gade
2 og 5 et andet år, gade 3 og 4 et tredje år.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

11 Have 113: indskud laves til at det er et års haveleje:
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

12 Have 109a: Flytte generalforsamlingen fra fredag til en aften i ugen tirsdag eller en
torsdag aften.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev ikke vedtaget.

13 Ang. punkt 17.10 i ordensreglerne omhandlende hækhøjden som nuværende lyder:
Hækkens højde skal være mellem 1,40-1,60 m overalt.
Forslaget er en højdeændring til  mellem 1,60 og 1,80 m som også nævnes i
hegnsloven. Forslaget er fra have 19c.
Forslaget blev sendt til afstemning og blev godkendt.
Ordensreglementet skal ændres til en tekst, der afspejler denne beslutning.

5) Godkendelse af budget:
Budgettet er godkendt.

6) Valg af formand:
Inger Kløjgaard genvalgt.

7) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år.:
Valgt blev:
Susanne Sørensen
Kim Bønlykke
Brian Hansen



8) Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år.
Valgt blev:
Vibeke Kristensen
Der kunne kun vælges en.

9) Valg af 1 revisor for 2 år.
Valgt blev:
Carina Christensen (genvalg).

10) Valg af 2 revisorsuppleanter.
Valgt blev:
Tina Lysholk
Der kunne kun vælges en.

11) Valg af 3 vurderingsmedlemmer.
Valgt blev:
Keld Hermansen
René Otkær
Daniella Bech Nielsen

12) Valg af 1 vurderingssuppleant.
Tina Lysholk

13) Eventuelt:
Der var spørgsmål til evaluering. Spørgsmålet kunne ikke afklares på mødet.


